

We are looking for 25 tertiary students in local tertiary institutes and universities (School or area of study does NOT affect the selection process)



主辦單位 Organizer:



NetMission AMBASSADORS PROGRAM

2017







Deadline 截止報名日期 � Application Details 報名詳情 13. Nov. 2017

www.netmission.asia

网域使命青年使者計畫

你能擔起使者的任務嗎?... Are you who we are looking for?...



Internet related issues. Including social issues, e.g. freedom of information and privacy, etc.



有興趣直接參與國際間互聯網政策制定及討論

Directly participating in global internet policy making process and governance discourse



Organizing local and regional youth engagement and awareness raising events



Connecting Asia with One Domain

在未來, 网域使命青年使者們 經訓練後將參與以下會議...

In the future, after trainings, NetMission Ambassadors will participate in following conferences and initiatives...



Youth IGF @ APrIGF 13-16 Aug 2018

維拉港, 瓦努阿圖 Port Vila, Vanuatu



青年互聯網管治論壇 🏚

首爾. 韓國 Seoul, Korea

聯合國互聯網管治論壇

Internet Governance Forum * Winter 2018

Venue: TBC

互聯網名稱與數字分配機構

ICANN 64 (Community Forum) 9-14 Mar 2019

神戶, 日本

Kobe, Japan



* Conferences details will be updated on NetMission.asia * Below photos credit to Pixabay





Dear Friends of NetMission,

NetMission Ambassadors Program Content 2017/2018

Theme

代表香港為全球互聯網管治未來發聲。

Represent Hong Kong in the global dialogue on the future of the internet.

Recruitment message:

現招募25位充滿熱誠就讀香港各大專院校的全職青年學生(就讀院校及科目不限)!

We are looking for 25 enthusiastic students in local tertiary institutes and universities (school or area of study does not affect the selection process).

計劃網站: www.netmission.asia

Program website: www.netmission.asia

Facebook: www.nma.asia

網上報名: http://apps.netmission.asia/application/

Application website: http://apps.netmission.asia/application/

青年活動統籌

Youth Engagement Projects

舉辦 2018年8月13-16於瓦努阿圖舉行的「亞太區青年網絡管治論壇 (Asia Pacific Youth IGF)」,以及在港籌辦及推廣第三屆「香港青年網絡管治論壇 (Youth IGF Hong Kong)」。

Organize the Asia Pacific Youth IGF in Vanuatu and the Youth IGF Hong Kong in 2018 Summer.

自主公益項目

Youth-led Community Projects

在 3-8 月間局負使命自發舉辦不同互聯網倡議及推廣建設更加健康、安全和諧和互相尊重的互聯網生態。

Uphold the mission of contributing towards policy advocacy and youth engagement in Internet governance by self-initiating different related community projects during Mar – Aug.

國際交流機會

International Exposure

成為青年使者代表香港青年出席 2018 年年尾「聯合國網絡管治論壇(UNIGF)」。

Represent Hong Kong
Youth attending United
Nations Internet
Governance Forum in late
2018.





活動進程

Program timeline

截止報名日期 Application Deadline (1Nov.2017 → 13.Nov.2017 at 23:59)

好消息:回應參加者查詢和訴求,報名截止日期將延期至 13.11.2017,23 時 59 分,敬請留意。 早期遞交申請者有機會獲安排於面試日前作早輪面試,歡迎盡早報名。

Good News: Response to applicants' request, please be noticed that application deadline will be extended to 13.11.2017, at 23:59 Thanks for your attention.

Early applications may have chance to arrange Interview beforehand, early submission is highly recommended.

第一輪遴選「面試日」1st Round Selection: Interview Day (18/19. Nov. 2017)

入選面試者將最遲於 11 月 16 日收到參與 11 月 18 / 19 日第一輪遴選「面試日」安排的面試通知。 Selected applicants will receive information for attending "18 / 19 Nov, 1st Round Selection: Interview Day" on or before 16 Nov.

第二輪遴選「Startup Ideas Challenge」2nd Round Selection: Startup Ideas Challenge (25. Jan. 2017)

入選第二輪遴選「Startup Ideas Challenge」的申請者,最遲將於 11 月 22 日前收到入選通知,出席 11 月 25 日的參加者將於大賽中與來自社會創新界別的嘉賓分享「您的創新意念應對互聯網問題」。 Applicants passed the interview will be invited to attend "25 Nov, 2nd Round Selection: Pitching Contest", invitation will be sent out on or before 22 Nov, selected applicants will share their "Innovative Ideas for addressing internet issues" with guests from the social innovation sectors.

迎新活動 Orientation Night (1. Dec. 2017)

- Getting know each other
 Ice-Breaking games
 Program introduction
- Expectation setting
- Socializing

訓練營 Training Camp (12 - 14 . Jan. 2018)

主題 Theme: Exploring and addressing digital divide in community 地點 Venue: YHA Mei Ho House Youth Hostel 香港美荷樓青年旅舍





訓練環節 Training Session (Jan – Mar, 2018)

27 Jan (Sat) 14:00 - 17:00 Training Session I: Access, Empowerment & Diversity 10 Feb (Sat) 14:00 - 17:00 Training Session II: Cybersecurity, Privacy & Safer Internet 3 Mar (Sat) 14:00 - 17:00 Training Session III: Digital Economy & Enabling Innovations 17 Mar (Sat) 14:00 - 17:00 Training Session IV: Human Rights Online

分組工作 Working group in different team (Mar – Aug, 2018)

Forming Working group of Awareness Building Team, Conference Team, School Tour team





What we do? 計劃內容

在未來一年,

网域使命青年使者們將參與...

In the coming year, NetMission Ambassadors will experience...

選出香港青年代表出席於 2018 年尾 (日子待定)舉辦的「聯合國網絡管治論壇」 Elect Hong Kong Youth Representative to participate in UNIGF (Date: TBC)

「Startup Ideas Challenge 大賽」表現傑出者會成為「网域使命青年使者」,經一月的訓練營及一至三月周未的訓練工作坊後,將選出傑出的青年使者,並獲獎學金資助,代表香港青年出席 2018 年尾舉行的「聯合國網絡管治論壇」 (United Nations Internet Governance Forum)。

Applicants with outstanding performance in "Startup Ideas Challenge" will be appointed as "NetMission Ambassadors". After training camp in Jan and training workshops during Jan to March, outstanding ambassadors will be elected to represent youth from Hong Kong to attend United Nations Internet Governance Forum in late 2018, with scholarship.

网域使命青年使者全體起動 NetMission Ambassadors in Action(March-Aug 2018)

所有當選的「网域使命青年使者」將全力協助舉辦 2018 年夏季於瓦努阿圖舉行「亞太區互聯網管治論壇 (APrIGF)」當中的「青年網絡管治論壇 (Youth IGF)」,以及在港籌辦第三屆「香港青年網絡管治論壇 (Youth IGF Hong Kong)」,任內更會有自主發揮空間舉辦不同社區項目,倡議及推廣建設更加健康、安全和諧和互相尊重的數碼世界。此外,傑出的使者們亦會全力協助舉辦 2018 年暑假於韓國首爾舉行的第三屆「亞太區互聯網管治學院 (Asia Pacific Internet Governance Academy)」,當中我們的使者將會為亞太區年青人主持一場的互聯網業界的模擬會議,讓他們感受多方持分者的政策討論模式。

NetMission Ambassadors will help organizing the Youth IGF @ APrIGF in Vanuatu & the Third Youth IGF Hong Kong during 2018 Summer. At the same time, uphold the mission of contributing towards policy advocacy and youth engagement in Internet governance by self-initiating different related community projects, ambassadors are granted a large degree of freedom and flexibility to self-initiate different related community projects. Also, students with outstanding performance during training sessions will be engaged to organize the third Asia Pacific Internet Governance Academy which will be held in Seoul, Korea in 2018 summer. This is the internet governance meeting engaging the youth from Asia pacific to experience the multi-stakeholders approach in internet policy making process.





Highlight of NetMission Ambassadors' achievements

- ➤ Pilot Program Help Under-Privileged Families with Internet Security (2010)
- ➤ The Digital Warrior's Children Carnival (2010)
- Workshop on Internet for housewives from low-income (2010)
- ➤ NetMission X WebOrganic Digital Inclusion Day (2012 -2015)
- > Organizing first Youth Internet Governance Forum, yIGF (2010)
- NetY Ambassadors program collaborated with Chinese YMCA of Hong Kong (2012, 2013)
- > 1st Children Forum in ICANN (2013)
- ➤ Piloted NextGen@ICANN (2015)
- The Safer Internet Day (2015)
- ➤ Initiated HKYIGF (2016)
- Developed toolkit for new comers initiating youth engagement in Internet Governance (2016)
- NetMission Ambassador elected as Multi-Stakeholder Advisory Group (MAG) member of IGF (2015 2017)
- Developed toolkit on how to engage youth on Internet Governance (2016)
- Co-organize Asia Pacific Internet Governance Academy (2016,2017)

Yours sincerely,

Sam Kong

Public Engagement Coordinator

DotAsia Organization